
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 25/01/2021 

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «”Μέτρο 14” από την EE για την καλή διαβίωση των εκτρεφόμενων ζώων» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Το «Μέτρο 14» είναι ένα ευρωπαϊκό πρόγραμμα, το οποίο χορηγεί στους κτηνοτρόφους 
61€, ανά ζώο, ετησίως, για πέντε χρόνια, ώστε να μειώσουν την πυκνότητα χωροθέτησης 
του ζωικού τους κεφαλαίου, κατά 30%, κρατώντας και λίγο πρωτόγαλα για τα νεογέννητα. 
Το «Μέτρο 14» λειτουργεί ήδη στην Ισπανία, Γαλλία, Ιταλία, Ιρλανδία. Οι Ιρλανδοί το μέτρο 
αυτό θεωρούν σαν συνδεδεμένη ενίσχυση για τους παραγωγούς τους, οι οποίοι, μάλιστα, 
ζητάνε για φέτος και αυξημένη επιδότηση, λόγω των δυσκολιών που αντιμετωπίζουν. Το 
«Μέτρο 14» στην Ελλάδα έχει διετή παράταση, παρόλο που δεν εφαρμόστηκε. Ο λόγος μη 
εφαρμογής του είναι ότι, συγκρούονται κτηνίατροι και γεωπόνοι για τον έλεγχό του. Οι 
Έλληνες κτηνοτρόφοι ζητούν να ισχύσει το «Μέτρο 14» όπως και στην υπόλοιπη 
Ευρωπαϊκή Ένωση. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα μέτρα, ώστε να ισχύσει και να εφαρμοστεί το ως άνω «Μέτρο 
14», όπως και στην υπόλοιπη Ευρωπαϊκή Ένωση, προκειμένου, δια της υλοποίησής του, 
να ευνοηθούν οι Έλληνες κτηνοτρόφοι; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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